**KIDC** 

## Hong Kong International Diamond, Gem & Pearl Show 香港國際鑽石、寶石及珍珠展







27 / 2 - 2 / 3 / 2024 ● AsiaWorld-Expo 亞洲國際博覽館

02/2024

## Special Circular 10: Baggage Storage and Delivery Service – Provided by AsiaWorld-Expo

To ensure a hassle-free visit to the exhibitions, you can enjoy the Airport Check-in and Baggage Delivery Service at AsiaWorld-Expo, freeing your hands to fully experience the exhibitions!

When flying with Cathay Pacific Airways, Hong Kong Airlines or Greater Bay Airlines, you can check in and drop off your baggage at our counter at least 120 minutes prior to your flight departure time. Passengers who do not have checked baggage may check in at least 90 minutes prior to the flight departure time.

If you are taking other airlines, AWE can deliver your baggage to the airport. To reclaim your bags, simply proceed to the "Baggage Storage and Delivery" counter on Level 5, Arrivals Level, Terminal 1 (Non-restricted area) of Hong Kong International Airport.

Location: Ground Level, East Lobby (next to Baggage Storage Counter)

Should there be any dispute regarding the Baggage Storage and Delivery Service, AsiaWorld-Expo reserves the right of final decision.

## 特別通告 10: 行李寄存及送遞服務 - 由亞洲國際博覽館提供

亞洲國際博覽館為參展商及買家提供機場預辦登機手續及行李送遞服務。

乘搭國泰航空、香港航空或大灣航空的旅客,可以於航班離港時間最少 **120** 分鐘前在亞洲國際博覽館預辦登機手續及托運行李;如無須托運行李,可於最少 **90** 分鐘前辦理登記手續,更快捷更方便!

若乘搭其他航空公司·亞洲國際博覽館也可為提供送遞行李到機場之服務。完成辦理手續後·只需前往機場一號客運大樓抵港層第五層(非禁區)「行李寄存及送遞」櫃檯便可取回行李!

服務地點:東大堂地下(行李寄存櫃台旁)

任何有關於使用此行李寄存及送遞服務之爭議,將以亞洲國際博覽館之決定為準。

